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Zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 25. 4. 2018 

25. 4. 2018, 12:30 hod., FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 326 (U2, 3. NP) 
 
Přítomni: doc. MgA. Filip Cenek, MgA. Jennifer Helia DeFelice, doc. Mgr.A Lenka Klodová, Ph.D., 

MgA. Břetislav Malý, BcA. Tomáš Plachký, doc. MgA. Luděk Rathouský, Monika 
Rygálová, MgA. Pavel Sterec, Ph.D. (dostavil se k projednání bodů č. 3–5), MgA. Jakub 
Tajovský  

 
Omluveni: Alžběta Chmelíková, Mgr. Markéta Žáčková, Ph.D. 
 

Program zasedání: 
1. Schválení programu zasedání AS FaVU, Filip Cenek 
2. Schválení zápisu z ustavujícího zasedání AS FaVU ze dne 18. 4. 2018, Filip Cenek 
3. Ustanovení Ekonomické komise AS FaVU a případných dalších komisí, Filip Cenek 
4. Různé 
5. Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Filip Cenek 
 
 

Bod 1: Schválení programu zasedání AS FaVU, Filip Cenek 
 

Hlasování:  

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Program zasedání AS FaVU byl schválen. 

 

 
Bod 2: Schválení zápisu z ustavujícího zasedání AS FaVU ze dne 18. 4. 2018, Filip Cenek 

 

Hlasování:  

Pro: 8, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Zápis ze zasedání AS FaVU ze dne 18. 4. 2018 byl schválen. 

 

 
Bod 3: Ustanovení Ekonomické komise AS FaVU a případných dalších komisí, Filip Cenek 
 

Po diskuzi mezi senátory navrhl předseda AS FaVU ustanovit ekonomickou komisi ve složení 

Břetislav Malý (předseda) a Jakub Tajovský (člen). O zastoupení v EK AS FaVU vyjádřila zájem 

rovněž Markéta Žáčková, která se členkou komise však může stát až po složení slibu senátora. 

AS FaVU přistoupil k volbě členů ekonomické komise. 

Hlasování: 

Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 
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Ekonomická komise AS FaVU ve složení MgA. Břetislav Malý (předseda) a MgA. Jakub Tajovský 

(člen) byla schválena. 

  

Předseda AS FaVU otevřel debatu o možnosti zřízení dalších komisí. 

Lenka Klodová informovala přítomné, že na VUT mají některé akademické senáty komise pro 

pedagogickou a tvůrčí činnost. Pavel Sterec navrhl zřídit při AS FaVU komisi pro rovné 

příležitosti. Břetislav Malý navrhl zvážit zřízení komise pro vnitřní komunikaci. Filip Cenek 

připomněl, že akademický senát musí mít povinně pouze stálou ekonomickou a legislativní 

komisi, ostatní komise se mohou zřizovat i dočasně podle aktuální situace, je-li potřeba řešit 

konkrétní problémy; velký počet komisí – v případě, že práce v komisi bude honorována – je 

problematický pro rozpočet senátu a vzhledem k velikosti senátu i pro vytížení členů. Předseda 

AS FaVU zároveň připomněl, že u každá komise musí být jasně vymezena oblast působnosti 

a kompetence. Tomáš Plachký navrhl zřídit v rámci AS FaVU platformu pro komunikaci se 

studenty vytvořením studentské komise, které by byli členy i studenti mimo senát. Filip Cenek 

upozornil, že platformou pro komunikaci se studenty nemá být komise uvnitř SK, ale – 

i vzhledem k malému počtu studentů v senátu – přímo studentská komora jako celek, které nic 

nebrání, aby otevřela platformu, v které mimo SK budou i další studenti; samotné komise senátu 

jsou složeny vždy z členů senátu. Jennifer Helia DeFelice navrhla, aby se senát dohodnul na 

základních principech komunikace mezi členy senátu. V současnosti funguje rozesílání 

a připomínkování zápisů emailem. Senát se shodnul, že založí sdílený on-line dokument, kde 

bude možné komentovat body jednání a přímo zanášet podněty k diskuzi. Luděk Rathouský 

navrhl, ať členové AS FaVU, kteří mají zájem, předloží návrhy na další komise AS FaVU písemně, 

např. do zmiňovaného on-line dokumentu. Při dalším jednání AS FaVU budou projednány 

konkrétní návrhy dalších komisí. 

 

Bod 4: Různé 

 
1) Luděk Rathouský vznesl otázku týkající se podmínek přístupu veřejnosti do školy (problémy 

s přístupem do budovy U4). Předseda AS FaVU projedná s tajemníkem na příštím kolegiu 

děkana, jestli by hosté nemohli využívat kartičky „Host“ pro přístup např. do Galerie 209. 

Kartička by byla k vyzvednutí na vrátnici FaVU v budově U2 oproti podpisu. 

2) Břetislav Malý konstatoval, že nedochází k rotaci ateliérů během klauzurních zkoušek. Bývalo 

zvykem, že se každý semestr měnily komise i dny konání samotných klauzur. Dotaz po 

důvodech tohoto stavu bude předsedou AS FaVU tlumočen proděkanovi pro studijní činnost, 

který harmonogram klauzur sestavuje, a probrán na příštím zasedání senátu. 

 

Bod 5: Schválení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU, Filip Cenek 

Datum příštího zasedání AS FaVU bylo stanoveno na 24. 5. 2018 v 9:00 hodin, zasedací místnost 

č. 325 (U2, 3. NP), Údolní 53, Brno. Předběžný program zasedání: slib senátorky Markéty 
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Žáčkové; ustanovení dalších komisí AS FaVU; Volební řád AS FaVU; harmonogram ateliérových 

zkoušek v akad. r. 2018/2019. 

Hlasování:  

Pro: 9, Proti: 0, Zdržel se: 0 

 

Termín příštího zasedání AS FaVU byl schválen. 
 
 
 
 
Zapsala: Monika Šimková 
Schválili: Filip Cenek, Lenka Klodová 


